

Report of the Audit and Risk Committee on the financial year ending 31/12/2025 to the Board of Directors of Elsewedy Electric S.A.E

Elsewedy Electric Audit and Risk Committee was held on 12 March 2026 with the following Committee members:

- 1- Mr. Ahmed Saad Eldin Abdo Abo Hendia – Committee Chairman
- 2- Mr. Sadek Ahmed Sadek Elsewedy – Committee Member.
- 3- Mrs. Shahinaz Nabil Amin Foda - Committee Member

The Committee meeting was also attended by:

- 1- Mr. Ahmed Elsewedy – Managing Director.
- 2- Mr. Ahmed Shokry – Elsewedy CFO
- 3- Mr. Mohamed Khalil – Director, Internal Audit department
- 4- Mr. Mohamed Mabrouk – Compliance Sr. Manager
- 5- Mr. Amr Mostafa – KPMG Partner
- 6- Mr. Ahmed Zedan – Elsewedy Chief Legal Officer
- 7- Ms. Noha Agaiby – IR Director & Board Secretary

تقرير لجنة المراجعة والمخاطر لمجلس إدارة مجموعة

شركات السويدي إليكتريك

عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31

انعقدت لجنة المراجعة لمجموعة شركات السويدي إليكتريك يوم 12 مارس 2026 بحضور:

- 1- السيد الأستاذ / احمد سعد الدين عبده أبوهندية (رئيس لجنة المراجعة والمخاطر)
 - 2- السيد الأستاذ / صادق احمد صادق السويدي (عضو لجنة المراجعة والمخاطر)
 - 3- الأستاذة / شاهيناز نبيل امين فودة (عضو لجنة المراجعة والمخاطر)
- كما حضر اجتماع اللجنة كل من:

- 1- المهندس / احمد احمد صادق السويدي (عضو مجلس الإدارة المنتدب)
- 2- الأستاذ / احمد شكري (رئيس القطاعات المالية)
- 3- الأستاذ / محمد خليل (مدير قطاع المراجعة الداخلية)
- 4- الأستاذ / محمد مبروك (مدير إدارة الالتزام)
- 5- الأستاذ / عمرو احمد مصطفى (الشريك بمكتب حازم حسن)
- 6- الأستاذ / أحمد زيدان حسنين (رئيس القطاع القانوني للمجموعة)
- 7- الأستاذة / نها عجايبي (امين سر مجلس الإدارة)

خلال الاجتماع تم الاطلاع على ما يلي:

The following topics were reviewed during the meeting:

- 1- Review the Board of Directors Report for the Financial Year 2025
- 2- Review the Corporate Governance Report for Financial Year 2025
- 3- Review the External Auditor Statutory Report on the standalone and consolidated financial statements for the Financial Year 2025
- 4- Review the draft standalone and consolidated financial statements for the Financial Year 2025
- 5- Review of Internal Audit update
- 6- Review of Compliance update
- 7- The Internal Policy regarding Departmental Authorities within the group.

Committee Recommendations:

The Audit and Risk Committee recommended the approval of:

- 1- Review the Board of Directors Report for the Financial Year 2025
- 2- Review the Corporate Governance Report for Financial Year 2025
- 3- The standalone and consolidated financial statements for the Financial Year 2025 as presented.
- 4- The Internal Policy regarding Departmental Authorities within the group.

Committee Chairman

Ahmed Abou Hendia

Committee Secretary

Noha Agaiby

- 1- تقرير مجلس إدارة شركة السويدي اليكتريك للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025
- 2- تقرير الحوكمة لشركة السويدي اليكتريك للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025
- 3- تقرير مراقب الحسابات عن القوائم المالية المجمعة والمستقلة لشركة السويدي اليكتريك عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025
- 4- القوائم المالية المجمعة والمستقلة لشركة السويدي اليكتريك عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025
- 5- نتائج اعمال إدارة المراجعة الداخلية للشركة
- 6- نتائج اعمال إدارة الالتزام
- 7- السياسة الداخلية الخاصة بصلاحيات الإدارات في المجموعة

هذا وقد اسفرت توصيات اللجنة الى ما يلي:

رفع التوصية الى مجلس إدارة الشركة بالموافقة على:

- 1- تقرير مجلس إدارة شركة السويدي اليكتريك للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025
- 2- تقرير الحوكمة لشركة السويدي اليكتريك للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025
- 3- القوائم المالية المستقلة والمجمعة لشركة السويدي اليكتريك عن الفترة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025
- 4- اعتماد السياسة الداخلية الخاصة بصلاحيات الإدارات في المجموعة

رئيس لجنة المراجعة
احمد أبو هندية

امين سر لجنة المراجعة
نوها عجايبى